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Tanárok demonstráltak 
a szentesi gimnáziumban 

F o l y t a t á s a z 1 . o l d a l r ó l 
Tegnap farmernadrágban és kispárná-

val érkeztek a gimnáziumba a taná-

rok, akik az igazgatói iroda előtt tar-

tottak ülődemonstrációt - szigorúan a 

tízperces szünetekben. Ezzel azt hang-

súlyozták, hogy nem sztrájkról, ha-

nem csak tiltakozó megmozdulásról 

van szó. Megkérdeztük Inokai-Tóth 

Lászlót, mit szól a demonstrációhoz, 

szerettük volna megkérdezni azt is, 

miért nem taníthat jövőre Keserű a 

gimnáziumban, de közölte: nem nyi-

latkozik az ügyben. Azt azonban meg-

jegyezte, az akció sérti az iskola mun-

karendjét, a „Betelt a keserű pohár" 

tacepaót el kell távolítani, és meg kell 

szüntetni a jogsértést. 

Bedö Katalin, a szakszervezet titká-

ra megjegyezte, nem történt jogsértés, 

mire Inokai-Tóth azt mondta, hogy az 

akciónak súlyos következményei lesz-

nek. A még két hónapig hivatalban lé-

vő direktor nem szerzett magának el-

ismerést az iskolában. A küzdelem az-

óta tart, amióta a megyei közgyűlés 

leváltotta a korábban öt évre kineve-

zett Bácskainé Fazekas Mártát igazga-

tói tisztségéből, a gimit összevonta a 

közgazdasági szakközépiskolával, és 

KOVÁCS K Á L M Á N : N E M SZÓLOK B E -
LE. Kovács Kálmán, a jobboldali 
többségű megyei közgyűlés oktatá-
si ügyekért felelős alelnöke azt hal-
lotta, Keserű szervezte a tüntetést. 
Amikor tudósítónktól megtudta, 
hogy a drámatanár nem voltjelen a 
demonstráción, megjegyezte, attól 
még megszervezhette a tiltakozó 
akciót. Kovács Kálmán szerint h a n -
gulatkeltés folyik az iskolában. Ke-
serű eltávolításával kapcsolatban 
azt mondta, nem tartja helyesnek, 
hogy a fenntartó megyei önkor-
mányzat szakmai kérdésekben be-
leszóljon az iskola életébe, ezt az 
igazgató feladata irányítani. Hozzá-
tette: Keserűről lehet tudni, hogy 
az MSZP-hez közel álló nézeteket 
vall, és szerinte sokan vannak Ma-
gyarországon, akik értenek a drá-
matanításhoz. 

zók nevét: 29-en tüntettek. E pedagó-

gusoknak eljuttatott egy körlevelet, 

amiben fegyelmit helyezett kilátásba, 

de ezt senki sem vette át. 

Bedö Katalin szerint sem szakmai-

tavaly egy évre megbízta a jelenlegi 

igazgatót. 

Tegnap a nagyszünetben már több 

mint száz diák állt az igazgatói iroda 

közelében. A tanulók füzetből kitépett 

lapokra írták fel, hogy „Büszkék va-

gyunk a tanárainkra!" A direktor a de-

monstráció vége felé leült a tüntetők 

közé, de akkor már becsengettek, így 

a tanárok felálltak. Az igazgató utasí-

totta az iskolatitkárt, írja fel a tiltako-

lag, sem gazdaságilag nem lehet elfo-

gadható módon indokolni Keserű Imre 

eltávolítását. Keserű óraadóként dol-

gozik, miután tavaly megszüntette a 

státusát Inokai-Tóth László. A dráma-

tanár 28 éve tanít a gimiben, most heti 

nyolc órát tart, óránként bruttó 3500 

forintért. Ha a színházi alapismeretek 

órákat mások viszik, a törvény szerint 

negyedmillióval többet kellene fizetni 

évente, mint az óraadó Keserűnek. 

Laptévéknek áll a világ 
E g y h é t m ú l v a k e z d ő d i k a foci E b , e g y r e t ö b b f é r f i j á r j a a m ű s z a k i b o l t o -
k a t , h o g y új t é v é j é n c s ú c s m i n ő s é g b e n l á t h a s s a k e d v e n c c s a p a t a i l e g j o b b 
a k c i ó i t . Más a f e l e s é g é n e k v e s z i a z új t é v é t - h o g y m e g e l ő z z e a h á z i c i r -
k u s z t j ú n i u s b a n . 

T O M B Á K R Ó B E R T 
Szemüveges fiatalember nézelődött a 

laptévék részlegén tegnap délben a 

szegedi Media Marktban - vásárolni 

viszont nem akart. - Jó nekünk a mos-

tani normál tévénk is, amit három éve 

vettünk. Amúgy se nézek gyakran fo-

cit, amiatt biztosan nem vennék újat. 

Viszont szépek a színei meg élesek a 

kontúrok - értékelte a közel kétmilliós 

látványt a harmadéves főiskolás Al-
bert Ferenc, akit egy 152 centis plaz-

matévé állított meg. 

Egy másik férfi egy kiemelt helyre 

rakott LCD-tévére meredt, amikor 

megszólítottuk. A munkanélküliként 

csekélyke pénzből élő férfi azt mond-

ja, ha megtehetné, úgy 150 ezret költe-

ne egy új tévére - igaz, ami előtt állt, 

350-be került. Persze találni itt a „kö-

zépkategóriásnak" számító, 82 centis 

képátmérőjű LCD-tévékből 120 ezerért 

is - de van 150, 200 és 250 ezerért kí-

nált típus is. 

• • A p é n z most nem 
# # számít! A legfontosabb 

a tévé minősége 
és a n y u g a l m a m . 
Táborosi András 

- A pénz most nem számít! A leg-

fontosabb a tévé minősége és a nyu-

galmam - magyarázta az „árut" szak-

értő szemmel vizsgáló Táborosi And-
rás, aki 82 centis LCD-tévét keresett. 

Azt mondta, ma mindenképp vesz egy 

tévét, hogy nyugta legyen a feleségé-

től a foci Eb alatt. Így az asszony néz-

heti a Barátok köztöt, amíg ő és bará-

tai projektoron bámulhatják a mecs-

cseket. A franciadrukker azt mondta, 

a nyugodt sportélmény megér neki 

ennyit. Digitális, merevlemezes felve-

vőt viszont nem vásárol - a meccsek 

ugyanis utólag nem érdeklik. 

Sokan pedig épp ilyenkor szerzik be 

az ilyen digitális képrögzítőket, mert 

nem akarnak lemaradni a meccsek-

ről. Sánta K á r o l y , a szegedi Media 

Markt vezetője szerint is megugrott 

ezeknek a termékeknek a forgalma, 

de igazán a kínai nyári olimpia alatt 

fogyhatnak majd kiemelkedően - az 

időeltolódás miatt ugyanis sokan nem 

láthatják élőben a versenyeket. 

Gondot leginkább az jelenthet, hogy 

a nyár hagyományosan a „fehér ház-

tartási gépek" megvásárlásának sze-

zonja is - így sokszor vita alakul ki a 

családban: LCD-tévé vagy hűtő, netán 

klíma kerüljön a bevásárlókocsiba. A 

problémát a hitelek hidalhatják át -

Sánta Károly szerint egyre vonzóbbak 

a 0 százalékos THM-mel ajánlottak. 

Ezzel senkinek sem kell lemondania 

vágyairól. 

Csak győzze utána fizetni a részlete-

ket. 

fl LEGNÉPSZERŰBBEK A 82-ESEK. Az LCD és plazmatévék piacán már most az átlagos-
nak a többszörösére nőtt a kereslet. De nem annyira ugrott meg, mint a 2006-os 
vagy a 2002-es futball-világbajnokság idején, amelyek a legnagyobb forgalmat ge-
nerálták. Az Eb-nek ilyen szempontból csak a második helyre futja - mondta el 
Sánta Károly áruházvezető. Bár a műszaki bolthálózatok már májustól bombázzák 
az akciós ajánlatokkal az embereket, sok vásárlóban a különbség csak akkor tuda-
tosul, amikor látja a meccseket saját normál képcsöves és mások LCD-tévéjén is. A 
legnépszerűbbek a 82 centi képátmérőjűek, bár egyre többen érdeklődnek az en-
nél is szélesebbek iránt. 

- Nem ért meglepetésként az 
elbocsátásom, de fáj - mondta 
lapunknak a drámatanár. -
Diktatórikus módon próbálják 
vezetni az iskolát, a beosztott 
engedelmességét várják el tőlünk, 
és nem hagynak minket emberi 
módon dolgozni - sorolta. -
Szeretném, de nem tudom elhinni, 
hogy az eltávolításomnak nincsen 
politikai oka. A pedagógiai 
filozófiám politikasemleges -
hangsúlyozta. Kollégáival az 
utóbbi egy évben a város 
jobboldali kötődésű pedagógusait 
kérték meg, vállalják el az 
igazgatóságot a gimiben, de nem 
akadt jelentkező. Keserű Imre 
torokszorítóan jó érzésnek nevezte 
kollégái szolidaritását. 

MELYIKET VÁLASSZAM? A MEDIA MARKTBAN FELLENDÜLT AZ ÉRDEKLŐDÉS A DIGITÁLIS TÉVÉK IRÁNT F o t ó : Karnok Csaba 

K o z m a 
J ó z s e f 
a z „ o r b á n i 
ö t l e t e k r ő l " 
M U N K A T Á R S U N K T Ó L ' 
Száznegyvenezer megyei nyugdí-

jast érint Orbán Viktor azon kije-

lentése, hogy be kell fagyasztani a 

nyugdíjakat - mondta Kozma Jó-
zsef, az MSZP városi elnöke pénte-

ken a Dél-alföldi Regionális Nyug-

díjbiztosítási Igazgatóság bejárata 

előtt tartott sajtótájékoztatóján. 

Hozzátette: korábban a Fidesz elnö-

ke kampányolt a 14. havi nyugdí-

jért, és meg akarta kímélni a nyug-

díjasokat a háromszáz forintos vi-

zitdíjtól, most viszont megrövidíte-

né az időseket. Kozma szerint az, 

hogy Orbán Viktor felülvizsgálná és 

leállítaná az állami beruházásokat, 

egész Csongrád megyének rossz, 

mert akkor nem épülne meg az 

M43-as autópálya. 

Ó V O D A I B A L L A G Á S O K * Megilletődött h a t - h é t éves gyerekek, és meghatódott szülők - a szegedi felsővárosi, Gyík Utcai Ó v o d á b a n 
is a hét végén ballagtak a gyerekek, akárcsak a többi önkormányzati ó v o d á b a n . A felsővárosi i n t é z m é n y b e n 25 gyermek vett b ú -
csút társaitól, óvó nénijétől, dajkájától. A z ötvenegy szegedi önkormányzati óvodából összesen 1223 ovis ballagott el - az első 
osztályba. A nyári takarítási szünetben is igénybe vehetik a szülők az óvodai szolgáltatást: az önkormányzati óvodák fele a nyár 
első felében m ű k ö d i k , a másodikban a másik 25 intézmény fogadja a gyerekeket. Fotó: Frank Yvette 

Ötéves 
a K a z i n c z y -
k ö n y v e s b o l t 

MUNKÁTÁRSUKICTÓT 
Véget ért az érettségi ügyelet - ötéves a 

Kazinczy Ferenc Könyvesbolt; a kettős 

alkalomból tartottak sajtótájékoztatót 

tegnap a Jósika utcai üzletben, ahol a 

Deák Ferenc Gimnázium tanárai már 

második éve segítik a vizsga előtt álló 

diákokat: kötetlen formában, személyre 

szabott foglalkozásokon vehettek részt. 

Szeged mellett a fővárosi könyvtárellátó 

boltban tartottak hasonló fogadóórákat 

az érettségizőknek. Jókai István, a Nem-

zeti Tankönyvkiadó vezérigazgatója be-

jelentette, jövőre is támogatják a progra-

mot. - Az az érdekünk, hogy a könyvek 

és a könyvtárak szerepét Ivangsúlyoz-

zuk. Az érettségi ügyelet program ebben 

is segített - mondta Maróti Katalin, a 

Könyvtárellátó Nonprofit Kft. ügyvezető 

igazgatója. Június 13-áig minden 3000 

forint feletti készpénzes vásárlás esetén 

500 forintos könyvvásárlási utalványt 

adnak ajándékba. 


